
 
 
Agenda/invitasjon til møte 11.06.24: 
 
TIL: 
Klubber i Trøndelag med anlegg og kapasitet til å arrangere nasjonale arrangement i 
langrenn 

  
Skikretsene i Trøndelag vil gjerne invitere dere til dialogmøte angående fremtidige 
nasjonale arrangement i Trøndelag. Vi håper dere har mulighet og interesse til å delta 
på dette digitale «oppstartsmøtet» der skikretsene vil sjekke interessen blant 
arrangørene/klubbene for mer samarbeid og koordinering.  
  
Videre følger nærmere informasjon og tanker bak initiativet. Ta gjerne kontakt med 
adm.sjef i Sør-Trøndelag skikrets om noe skulle være uklart, så håper vi at vi ser 
mange av dere i møtet 11 juni.  
  
Anders Myrland, 975 49 214,  anders.myrland@skiforundet.no  
  
  
Bakgrunn: 
Handlingsplan/strategisk dokument STS/NTS 23-25 

Skikretsenes ønskede effekter av Ski-VM 2025 

  
Hovedmål 

• 1-2 faste møter i arrangørforum pr år 

• Rammeplan som strekker seg 3-5 sesonger frem i tid. 

Effekter 

• Erfaringsutveksling 

• Unngå konkurranse mellom trønderske klubber om nasjonale arrangement 

• 2-3 nasjonale arrangement for langrenn pr sesong i Trøndelag? 

• Samarbeid mellom klubber/skikretser.      

o Kompetanse 

o Frivillige 

o Utstyr/Provisorier 

o Markedsføring 

o Tettere dialog og samarbeid med NSF langrenn-arrangement. 

o Annet? 
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Hvem: 
Klubber/arrangører i Midt-Norge med anlegg og kapasitet til å arrangere nasjonale 
konkurranser. 
  
Aktuelle arrangement: 

o HL 

o NC/NM Jr 

o NC/NM Sr 

o Scancup 

o Nordisk juniorlandskamp 

o Andre? 

Initiativtaker 

Skikretsene 

  
Muligheter 

Samarbeid andre grener - 

Samarbeid andre idretter – 

Annet? 
 
 
 
  
Notat møte 11.06.24  
 
Sted: Teams 
Tidspunkt: 19:00 – 20:15 
 
Deltakere:  
Anders Myrland – Adm. STS 
Bjørn Bruvoll – Adm. NTS 
Vilde Austad – SKU, NTS 
Håkon Solvik – LK STS/Rindal IL 
Gøril Holmvassdal – LK STS/Strindheim IL 
Eivind Langseth – Røros IL 
Erlend Ulstad – Strindheim IL 
Elisabeth Aavik – IL Varden Meråker 
Gunnar Smiseth – Hommelvik IL 
Rune Stenkløv – Orkdal IL 
Tor Helge Hansen – Hommelvik IL, 
Alf-Magne Flønes – Selbu IL 
 
Inviterte som ikke deltok: Inderøy IL Ski-Skiskyting, Byåsen IL, Lånke IL, Steinkjer 
Skiklubb, Byaasen skiklub. 
 
 
 



Vi tok en runde «rundt bordet» der alle klubbene som var til stede sa litt om egne 
planer og ambisjoner for større arrangement. 
 
Strindheim IL- Meget god erfaring fra forrige sesong etter NC/NM jr Granåsen og har 
planer for nye arrangement. 
 
Hommelvik IL- God erfaring etter sesongens SC senior. Ønsker å ha større 
arrangement hver 3-4 år. 
 
Orkdal IL – Ingen planer p.t   
 
Røros IL – Mer fokus på aktivitet enn arrangement, etter at det i en periode tidligere 
var motsatt. På kort sikt mer aktuelt å vurdere SP1-Cup, KM eller Midt-Norsk (26). 
Etter hvert kan HL være noe å vurdere å arrangere i samarbeid med OS. Bidrar nå på 
NC/NM skiskyting på OS som har bedre arena fasiliteter.   
 
Selbu IL- Ikke noe klart, men er absolutt åpne for å ta på seg større arrangement.  SC 
senior er av et omfang som er passe stort.  
 
IL Varden Meråker- Har hatt relativt mange arrangement de siste årene med gode 
erfaringer. Ingen konkrete planer p.t men vil vurdere dette fortløpende. En type 
arrangement som nordisk jr landskamp er ekstra aktuelt og interessant for Il Varden 
pga Meråker VGS og det store juniormiljøet i bygda. Det er en rullering mellom de 
nordiske landene for hvem som skal arrangere. Usikkert når det er Norge sin tur igjen. 
 
Rindal IL- Har løyper og mannskap til å kunne ta på seg større arrangement, men 
kapasitet på hotellovernatting er en utfordring. Ingen planer p.t  
 
Steinkjer Skiklubb – Var ikke til stede på møtet. Men det er allerede klart at de skal 
ha NC senior februar 25, WC Para mars 25 og NM senior Del 1 2026. 
 
Molde & omegn IL- Var ikke til stede på møtet. Men de skal arrangere NC jr 2025. 
 
Jr VM 2O26 – Skal arrangeres i Granåsen 2026  
 
Generelt: Det er en utfordring for klubbene i distriktene å kunne garantere for det 
antall overnattingsplasser som kreves på de største arrangementene. En konsekvens 
av dette er at det kan bli en sentralisering av nasjonale arrangement. Løsningen er 
neppe at vi skal bygge nye hoteller i hver en bygd, men at man i større grad igjen kan 
ta i bruk skoler og forsamlingshus til overnatting. Diskusjon som må løftes i LK krets 
og videre til fagmøter langrenn NSF. 
 
 
 
 
 
 



• Klubbene er positive til initiativet både for å ha et fast arrangørforum 1-2 
ganger i året og til å ha en åpen arrangementsplan for Midt-Norge. 
Arrangementsplanen skal også omfatte de andre grenene i skikretsene. 

 
• Fra og med sesongen 25/26 skal vi ha som mål å ha et junior og et senior 

langrennsarrangement pr sesong i regionen. Arbeide for å få lagt HL til region 
med jevne mellomrom. 

 
•  Første sesongen (24/25) tar vi første ordinære møte i månedsskiftet 

august/september. Skikretsene (Adm.) kaller inn klubbene og setter opp 
agenda i samråd med langrennskomiteene i skikretsene. 
 

• Videre så skal det være fast møte i arrangørforum i mai. Skikretsene kaller inn 
klubbene og setter opp agenda i samråd med LK i skikretsene. 
 

• Vi inviterer inn Molde & omegn IL til gruppen som i realiteten er den eneste 
klubben i M&R skikrets som er aktuell arrangør av nasjonale konkurranser. 
 

• Det ble diskutert om møtene skule være åpne for alle klubber eller om det skal 
være for inviterte. Konklusjon? 
 

• Inntil vi har et annet system på plass så melder klubbene inn sine planer for 
nasjonale arrangement de ønsker å søke på til administrasjonen i sin skikrets. 
Planene bør gjøres tilgjengelig/synlig for alle. 
 
 Man skal melde inn søknader (slik det alltid har vært), men nå ønsker vi å 
utvide til at man også melder inn det som er planer/ønsker for arrangement 2-
5 sesonger frem i tid. 
 
 
 

 
 
 


